
Nekaj pripomb
o novi šoli

Ogledal sem si novo osemletno šolo na Rudni-
ku, tako kot že prva, Oskarja Kovačiča ni zgraje-
na na primernem mestu, prva celo na nevarnem
mestu. Obe sta ob železnici. Pri ogledu sem se
pogovarjal s sosedom blizu šole, ki mi jc povedal
mnogo, kar bo in mora zanimati našo javnost z
bližnjih KS.

Večji del šolskih otrok mora na poti v šolo -
prekoračiti dolenjsko železnico, ki je kar precej
prometna. Ob zapornicah čakajo učenci na prihod
vlaka in tam je že »narejena oz. utrjena stranska
pot za smuk preko tirov, - ki je mikavna že za
starejše, toliko bolj še za tnlade! Lahko bodo pa
nedrzni učenci prečkali progo kje drugje na od-
prtnem mestu, mi je pripomnil drug krajan. Dru-
ga pripomba je v tem, da je okolica železniške
postaje Rakovnik v tako žalostno - obupnem

stanju saj plevela ali šavja niso pokosili že eno
leto. To je že tako visoko, da se težko opazi
bližajoča se vlakovna kompozicija. Okrog postaje
je prah ali veliko blata, pa tudi drevesa so neure-
jena. Če si je kolektiv glavne železniške postaje
zadal nalogo - redno skrbeti za čistočo postaje,
naj bi tudi na Rakovniku storili isto.

Pri novi šoli bo treba urediti pristop k šoli na
drug varen način. Potrebno bi bilo napraviti po-
dvoz in ne čakati, da se bo lahko pripetilo kaj
hudega. Tu gre za mlada življenja in kdo bo
odgovoren za to?
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